
        

 

 

 

BÅTSFJORD SPORTSKLUBB   
Tilstede: Bjørn Aarnes, Ronny Isaksen, Beate Sund, Anita Svendsen, May Bente Eriksen. 

 

Protokoll fra hovedstyremøte tirsdag 6. mai kl 19.00 på kantina på idrettshallen. 

 

 

 

SAKSLISTE 

 

SAK 08/14:  GODKJENNING AV PROTOKOLL 

SAK 09/14:  SAKER TIL ORIENTERING 

SAK 10/14:  ÅRSHJUL UNDERGRUPPER 

SAK 11/14: STATUS 17. MAI 

SAK 12/14: STATUS MESSA 

SAK 13/14: TEMAKVELDER 

SAK 14/14: EGENANDELER PÅ TUR 

SAK 15/14: EVENTUELT 

  

   

 

 

 

Hilsen 

 

 

May Bente Eriksen      

Leder        

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



SAKSUTREDNINGER/VEDTAK: 

 

 

SAK 08/14:  GODKJENNING AV PROTOKOLL 

 

Protokoll fra møte 11.02.14. er sendt ut på mail til alle styremedlemmer 

og lagt ut på nettsiden vår. 

 

 

VEDTAK:  Protokollen godkjennes. 

 

 

SAK 09/14:  SAKER TIL ORIENTERING 

 

a) BSKs nye styresammensetning er oppdatert i 

Brønnøysundregisteret. 

 

b) BSK-bladet ble sendt ut pr post til alle husstander i Båtsfjord rett før 

påske. 

 

c) Båtsfjordbruket Cup i bryting ble avholdt 1. mars med deltakelse fra 

alle Finnmarksklubbene.  

 

d) Båtsfjord Open i badminton ble avholdt 29. og 30. mars med stor 

deltakelse. 20 spillere deltok fra Russland og Finnmark 

Badmintonkrets avholdt sitt ting samme helga. 

 

e) Skigruppa avsluttet skikarusellen med Båtsfjordmesterskap rett før 

påske samt Ordofjellrennet 30. mars, 

 

f) BSK og 4H har invitert til søppelaksjon mandag 12. mai. Alle 

medlemmer oppfordres til å delta.  

 

 

VEDTAK:  Orienteringene tas til etterretning. 

 

 

SAK 10/14:  ÅRSHJUL UNDERGRUPPER 

 

I forbindelse med årsmøtene ble det er store utskiftninger, blant annet 

har alle undergruppene fått nye ledere. For å sikre kontinuitet og 

kunnskapsoverføring ber vi om at undergruppenes årshjul oppdateres. 

 

Årshjulene viser en oversikt over arbeidsoppgaver og arrangement 

fordelt utover året. Det er hensiktsmessig å fordele disse oppgavene på 

styremedlemmer og involvere flest mulig i arbeidet.  

 

  

 

VEDTAK:  Undergruppenes årshjul skal være oppdatert til neste hovedstyremøte.  



SAK 11/14:  STATUS 17. MAI 
  

 Fotball og ski er ansvarlig for årets 17. mai arrangement. Beate Sund 

deltar på møtet for å orientere om arbeidet. 

 

 

VEDTAK: Orienteringen tas til etterretning. 

 

 

SAK 12/14:  STATUS MESSA 

 

 Arbeidet med Båtsfjordmessa er godt i gang. Invitasjoner er sendt ut og 

påmeldingene er begynt å komme. 

 

 Det er avholdt 2 dialogmøter med Handelsstanden. Spesielt det siste 

møtet hadde god deltakelse, og vi har fått mange konstruktive innspill. 

 

 Det er inngått avtale om messebilag med kyst og fjord. Bilaget skal 

komme ut uka før messa.  

 

 Årets messekomite skal bestå av 1 person fra hver undergruppe. Vi 

behøver navn på personer fra bryting og svømming. 

 

  

VEDTAK: Medlemmer i messekomiteen: May Bente Eriksen – hovedstyret, Tove  

  Laila Ingebrigtsen – badminton, Rina Lund – fotball, Elisabeth Nylund  

  – ski, Tone Andersen-svømming, Anita Svendsen-bryting. 

 

 

SAK 13/07: TEMAKVELDER 

 

 Det er kommet ønsker fra undergrupper om felles temakvelder for barn 

og ungdom med ulike idrettstema: Kosthold, oppvarming, mental 

trening, basistrening, intervalltrening mm. 

 

 Undergruppene oppfordres til å komme med ønsker til tema så 

prioriterer vi i lag. 

 

 

VEDTAK:  Vi forsøker å få til 1 temakveld før jul og 1 temakveld etter jul.  

 

 

 

SAK 14/14: EGENANDELER PÅ TUR 

 

 Skigruppa ønsker en oversikt over hvor mye som betales i egenandel 

ved reiser.  

 

 

VEDTAK: Saken ble diskutert på møtet.  


